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Styrelsemötesprotokoll
2012–09–25

Protokoll styrelsemöte S18 2012–09–25

Närvaro: Tobias Månsson Ordförande
Jens Elofsson Propagandamästare, tillika Sekreterare
Robin Lindberg Källarmästare
Jonas Svensson Överphøs, Vice ordförande, fr.o.m. §4
Daniel Lundell Studierådsordförande
Johan Rönnåker Programmästare
Mattias Eklund Cafémästare
Julia Mauritsson Sexmästare
Malin Andersson Industrimästare
Sofia Henrysson Kontaktperson TLTH
Philip Holgersson Vice Industrimästare
Peter Seimar Valberedningsordförande, Vice Källarmästare fr.o.m. §8

§1 OFMÖ Ordförande Tobias Månsson förklarade mötet öppnat klockan
17.10.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera

• Sofia Henrysson

• Philip Holgersson

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med ändringarna:

• Punkt 9.5 “Johans punkt” lades till

§5 Föregående mötes
protokoll

Styrelsen beslöt att godkänna protokoll för S16 2012 och S17 2012
med små teckenkodningsfixar.

§6 Information från
kåren

Sofia meddelade att det finns flera lediga poster i b.la. AktU, val-
nämnden och TackU. Nollningen kommer utvärderas, och b.la.
sektionsstyrelser kommer att vara delaktiga.

§7 Beslutsuppföljning Policydokument

Inget att rapportera.
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http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ic08tm1
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ic09je3
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?tne09rli
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ic09js6
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10dlu
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09am6
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?mat10mek
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09jm2
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ada10man
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?dt09ph1
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?ic09ps1
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Styrelsen beslöt att det rapporteras på S20.

Uppd. Bordershop

Mattias meddelade att det inte jobbats på den sedan förra gång-
en.
Tobias föreslog att de ansvariga bjuds in till nästa möte.

Styrelsen beslöt att det rapporteras på S19.

Diskmaskin

Julia meddelade att den verkar ha fungerat bra under nollning-
en.
Mattias berättade att Per Ahlbom (Pubmästare) har klagat på att
sköljmedlet har varit på en konstant nivå under nollningen, så
maskinen verkar inte ta del av det.

Styrelsen beslöt att stryka punkten från beslutsuppföljningen.

Innebandysal

Johan meddelade om att Katedralskolan tar 180 kr./timme i sals-
hyra. Salens dimensioner ska jämföras mot den på Kårhuset.
Julia inflikade att en förändring av plats kan leda till att vissa in-
te vill spela.

Styrelsen beslöt att det rapporteras på S19.

Miljöförvaltningsinspektion

Robin meddelade att det har städats allmänt, och att städförrå-
det har målats om.
Julia och Mattias har skrivit instruktioner om allehanda ting.
Mattias har städat och omorganiserat i caféförrådet, men är fort-
farande osäker på vad som ska göras åt panten. Som det är nu
hämtas den en gång i veckan.
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Styrelsen beslöt att det rapporteras på S19.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

# Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
1 Tobias M. Policydokument S10 2009 S20 2012
2 Mattias E. Uppd. Bordershop S20 2010 S19 2012
28 Jens E. Mästerimärken S06 2012 S19 2012
33 Mattias E. Robin L. Julia M. Miljöförvaltning S16 2012 S19 2012
34 Johan R. Innebandysal S17 2012 S19 2012

§8 Utskottsrapporter Jens
Arga mail har skickats till folk som sätter upp affischer olov-
ligen.
Studentprästerna verkar vara förvirrade om vem som be-
stämmer var.
DWWW-intro kommer hållas nästa vecka.

Malin
Alumnigruppen planerar att starta ett mentorsprogram, där
studenter kommer kunna få en företagskontakt. Axis fun-
deras på som huvudsponsor.
Jonas infilkade att Ericsson kan vara intresserade av samma
sak.
Sofia upplyste om att på K så får huvudsponsorerna en stor
logga ovanför baren, några lunchföredrag och bästa platsen
på marknadsmässan.
Malin avslutade med att en middag kommer hållas mellan
Industrimästeriet och ArmuE.

Mattias
Det har kallats till lunchmöte.

Johan
Fakturan för bussen till paintballen har kommit, och var
dubbel så högt som väntat. Biljetter kommer börja säljas in-
om några dagar.
Det kommer att hållas ett mästerimöte på måndag kl. 17.

Jonas
Det har hållits en lunchföreläsning, och nollegasquen hålls
på fredag.

Robin
Fulförrådet har städats, accesser har tagits bort och Snicke-
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boa planeras inför.

Daniel
SRD-möte hölls förra veckan, där det b.la. diskuterades ter-
minsindelning. Det sista pluggfiket hölls i måndags, och
SREs möte ska besökas.
Sofia undrade hur det gått med jobbare till pluggfiken.
Tobias påpekade att det kan vara så att folk vill arbeta med
mer studienära saker.

Peter Seimar kommer in i lokalen.

Styrelsen beslöt att adjungera Peter Seimar.

Julia
Menyn till nollegasquen är bestämd och vin är beställt. Det
är fortfarande brist på jobbare till sittningen.

Simon
Ej närvarande.

Tobias
Folk har anmodats till gasquen, sektionssafarit har samman-
ställts och stadgar och reglemente har uppdaterats.
Tobias redogjorde för planerna angående en heldagssektion-
stackphest.

§9 HTM1 Motionen “Projektgrupp för Teknikfokus” lästes upp och disku-
terades.
Motionen “Motionsindividualism” lästes upp och diskuterades.

§9.5 Johans punkt Johan meddelade att han och Märkvärdig diskuterat tröjförsälj-
ning och inköp av tröjor.
Tobias meddelade att sist det gjordes beställning så togs det upp
förhandsbeställningar, och förslog även att D-shopen kan utökas.
Philip lyfte idén om en webshop.

Jonas Svensson lämnade lokalen.

§10 Meddelanden Jens meddelade att han planerar att ta kontakt med E om att få
annonsera på deras skärm i LED-café.
Peter meddelade att valberedningen kommer troligtvis gå över
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budget, för att kunna tacka sina funktionärer.
Daniel upplyste om att förr så hölls det en tacokväll som gick in-
om budgeten.

Jonas Svensson återinträder in i lokalen.

Malin meddelade att E-dagen är borta.

§11 Övrigt Tobias meddelade att på fredag kl. 16.00 är hela styrelsen, sta-
ben och respektive inbjudna till Inspektorsparet på fördrink in-
för gasquen.

§13 OFMA Ordförande Tobias Månsson förklarar mötet avslutat klockan 18.25.

Mötessekreterare

Jens Elofsson
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Justeras

Tobias Månsson
Ordförande
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